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Rada Miejska w Serocku 

SESJA 

Protokół 4/2024 

 

IV Sesja w dniu 19 czerwca 2024 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Serocku 

Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 20:17 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Mirosława Beli 

2. Sławomir Czerwiński 

3. Magdalena Jakubowska-Gniadek 

4. Bożena Kalinowska 

5. Iwona Kolon-Pierzchała 

6. Teresa Krzyczkowska 

7. Dominik Krzykowski 

8. Mariusz Kusiak 

9. Józef Lutomirski 

10. Marzena Nowakowska 

11. Janina Osińska 

12. Tomasz Pszczoła 

13. Aneta Rogucka 

14. Mariusz Rosiński 

15. Małgorzata Topczewska 

 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Borkowski – Burmistrz Miasta i Gminy Serock 

2. Marek Bąbolski - Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

3. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy Serock 

4. Monika Karpińska – Skarbnik Miasta i Gminy Serock 

5. Kierownicy Referatów Urzędu, Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych, Przedstawiciele 

Jednostek Pomocniczych Miasta i Gminy Serock 

6. Przedstawiciele Rady Seniorów Miasta i Gminy Serock 
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1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła otworzył IV sesję Rady Miejskiej, powitał 

zebranych, sprawdził kworum po czym stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Krzysztof Bońkowski 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Mirosława Beli 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Krzysztof Bońkowski 

- Teresa Krzyczkowska 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Tomasz Pszczoła przedstawił porządek obrad. Radna Teresa 

Krzyczkowska wystąpiła z wnioskiem o dodanie dodatkowego punktu do porządku obrad. W 

wyniku głosowania, wniosek nie został uwzględniony. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Teresa Krzyczkowska 

- Józef Lutomirski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Edyta Frączak-Szatkowska (Radca Prawny) 

- Sławomir Czerwiński (Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Sportu) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Dodatkowy punkt 5a w porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (6) 
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Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Mariusz Rosiński 

PRZECIW (7) 

Mirosława Beli, Iwona Kolon-Pierzchała, Dominik Krzykowski, Marzena Nowakowska, Janina 

Osińska, Tomasz Pszczoła, Małgorzata Topczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Jakubowska-Gniadek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Po przegłosowaniu porządek obrad prezentował się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Serock 

nazwy ul. Witolda Zglenickiego. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Marynino nazwy ul. Kaszmirowa. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz ENERGA - OPERATOR S.A. z siedzibą w Gdańsku. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego w 2025 roku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania Parafii p.w. św. 

Antoniego Zegrze w Woli Kiełpińskiej dotacji w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowalnych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie   zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Serock na lata 2024-2045. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2024 roku. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli gminy Miasto i 

Gmina Serock do składu Zgromadzenia Związku Gmin Zalewu Zegrzyńskiego. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

rok 2024. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła przedstawił informację o swojej działalności 

oraz poinformował o pismach, które wpłynęły w okresie między sesjami, a także o interpelacjach 

i wnioskach złożonych przez radnych. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

Burmistrz Miasta i Gminy Serock Artur Borkowski przedstawił działania Urzędu oraz jednostek 

organizacyjnych w okresie między sesjami, które stanowią załącznik do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Serock nazwy ul. Witolda Zglenickiego. 

 

Burmistrz Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały. Droga oznaczona w ewidencji gruntów 

jako działka nr 37/4, położona w miejscowości Serock, stanowi własność Miasta i Gminy Serock. 

Witold Zglenicki to polski wynalazca, geolog, hutnik, nafciarz i filantrop, uczeń Dmitrija 

Mendelejewa. Określany mianem „ojca nafty bakijskiej” czy „polskiego Nobla”. Urodził się 6 

stycznia 1805 roku w Starej Wargowie koło Kutna. Pobierał nauki w gimnazjum w Płocku 

(1859–1866), następnie w latach 1866–1870 studiował na Wydziale Matematyczno-Fizycznym 

Szkoły Głównej Warszawskiej (obecnie Uniwersytet Warszawski) i w latach 1870–1875 w 

Instytucie Górniczym w Petersburgu. W 1876 r. jego rodzice osiedlili się w Dębem, na terenie 

dzisiejszej gminy Serock. Pochowany na cmentarzu parafialnym w Woli Kiełpińskiej. Jest 

również patronem Szkoły Podstawowej w Woli Kiełpińskiej. Nazwa ul. Witolda Zglenickiego nie 

występuje na terenie Miasta i Gminy Serock. Przebieg drogi został przedstawiony na załączniku 

graficznym do niniejszej uchwały. Nadanie nazwy przedmiotowej drodze podyktowane jest 

zapewnieniem ładu przestrzennego oraz uporządkowaniem numeracji budynków. Droga 

położona jest na terenie o rozwijającej się zabudowie jednorodzinnej, dlatego wcześniejsze 

uregulowanie kwestii nazewnictwa pozwoli na uniknięcie problemów z numeracją porządkową w 
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przyszłości. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U.z 2024 r. poz. 609) podejmowanie uchwał w sprawach nazw ulic i placów 

będących drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy z 21 marca 

1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 320) należy do wyłącznej właściwości rady 

gminy. Natomiast zgodnie z art. 8 ust. 1a ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, 

podjęcie przez radę gminy uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, 

uwarunkowane jest uzyskaniem pisemnych zgód właścicieli terenów, na których jest ona 

zlokalizowana. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Z sercem dla mieszkańców” Mirosława Beli poinformowała, 

że stanowisko Klubu jest pozytywne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Magdalena Jakubowska-Gniadek (Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Przestrzennej) 

- Mirosława Beli 

- Mariusz Rosiński 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Magdalena Jakubowska-Gniadek (Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Przestrzennej) 

- Mariusz Rosiński - (Ad Vocem) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Serock 

nazwy ul. Witolda Zglenickiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Uchwała Nr 12/IV/2024 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Marynino nazwy ul. Kaszmirowa. 

 

Burmistrz Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały. Wnioskiem właściciel części drogi 

wewnętrznej, położonej w obrębie Marynino, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki nr 

234/6, 234/8, 234/10, zwrócił się z prośbą o nadanie jej nazwy ul. Kaszmirowa. Właściciel 

działki 301/3 wypełnił zgodę na nadanie drodze zaproponowanej nazwy. Nazwa ul. Kaszmirowa 

nie występuje na terenie Miasta i Gminy Serock. Przebieg drogi został przedstawiony na 

załączniku graficznym do niniejszej uchwały. Nadanie nazwy przedmiotowej drodze 

podyktowane jest zapewnieniem ładu przestrzennego oraz uporządkowaniem numeracji 

budynków. Droga położona jest na terenie o rozwijającej się zabudowie jednorodzinnej, dlatego 

wcześniejsze uregulowanie kwestii nazewnictwa pozwoli na uniknięcie problemów z numeracją 

porządkową w przyszłości. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (Dz. U.z 2024 r. poz. 609) podejmowanie uchwał w sprawach nazw ulic i 

placów będących drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy z 21 

marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 320) należy do wyłącznej 

właściwości rady gminy. Natomiast zgodnie z art. 8 ust. 1a ustawy z dnia 21 marca 1985 r. 

o drogach publicznych, podjęcie przez radę gminy uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej, uwarunkowane jest uzyskaniem pisemnych zgód właścicieli terenów, na których 

jest ona zlokalizowana, co zostało w niniejszym przypadku zachowane. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Z sercem dla mieszkańców” Mirosława Beli poinformowała, 

że stanowisko Klubu jest pozytywne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Magdalena Jakubowska-Gniadek (Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Przestrzennej) 

- Mirosława Beli 

- Sławomir Czerwiński (Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Sportu) 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 
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- Jakub Szymański (Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rozwoju) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Marynino 

nazwy ul. Kaszmirowa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Uchwała nr 13/IV/2024 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz ENERGA - OPERATOR S.A. z siedzibą w Gdańsku. 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski przedstawił projekt uchwały. Pojęcie służebności przesyłu 

unormowane jest w artykułach 3051 do 3054 Kodeksu Cywilnego. Jest to prawo polegające na 

obciążeniu nieruchomości na rzecz przedsiębiorcy, który zamierza wybudować lub którego 

własność stanowią urządzenia, o których mowa w art. 49 § 1 Kodeksu Cywilnego. Jest prawem 

polegającym na tym, że przedsiębiorca może korzystać w oznaczonym zakresie z nieruchomości 

obciążonej, zgodnie z przeznaczeniem tych urządzeń. Podjęcie Uchwały przez Radę Miejską w 

Serocku w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego na rzecz spółki ENERGA - 

OPERATOR S. A. z siedzibą w Gdańsku oraz jej następców prawnych, tj. odpłatnej służebności 

przesyłu jest podyktowane faktem, że na nieruchomościach gminnych wybudowane będą w 

najbliższym czasie urządzenia infrastruktury technicznej należące do ww. spółki. Służebność 

zostanie ustanowiona na czas nieoznaczony i będzie polegała na prawie wstępu, przechodu i 

przejazdu, swobodnego, całodobowego dostępu do urządzeń energetycznych znajdujących się na 

nieruchomościach obciążonych w celu wykonania czynności związanych z posadowieniem 
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urządzeń energetycznych, naprawami, remontami, eksploatacją, konserwacją, przebudowami, 

rozbudowami, w tym przyłączaniem kolejnych odbiorców, modernizacjami oraz prawie 

wykonywania wykopów i przekopów przez te nieruchomości w ww. celach, z obowiązkiem 

każdorazowego przywrócenia terenu do stanu pierwotnego na koszt ENERGA - OPERATOR S. 

A. z siedzibą w Gdańsku, oraz jej następców prawnych. Przebieg służebności ustalony zostanie w 

sposób, który będzie jedynie w minimalnym stopniu ograniczał korzystanie z nieruchomości 

gminnej. Ustanowienie służebności przesyłu pozwoli również na uniknięcie w przyszłości 

sporów prawnych dotyczących statusu prawnego urządzeń przesyłowych budowanych przez 

ENERGA - OPERATOR S. A. z siedzibą w Gdańsku. W oświadczeniu w formie aktu 

notarialnego o ustanowieniu służebności przesyłu, której integralną część będzie stanowiła mapa 

określająca zakres służebności przesyłu, zostaną określone szczegółowo warunki służebności, w 

tym jednorazowe wynagrodzenie w wysokości oszacowanej przez rzeczoznawcę majątkowego 

powiększone o podatek od towarów i usług. Wynagrodzenie ma za zadanie zadośćuczynić 

właścicielowi nieruchomości ze względu na ograniczenie w rozporządzaniu własną 

nieruchomością, wynikłe z ustanowienia służebności. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Z sercem dla mieszkańców” Mirosława Beli poinformowała, 

że stanowisko Klubu jest pozytywne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Magdalena Jakubowska-Gniadek (Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Przestrzennej) 

- Mirosława Beli 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENERGA - OPERATOR S.A. z siedzibą w Gdańsku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 
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Lutomirski, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Uchwała nr 14/IV/2024 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski przedstawił projekt uchwały. Pojęcie służebności przesyłu 

unormowane jest w artykułach 3051 do 3054 Kodeksu Cywilnego. Jest to prawo polegające na 

obciążeniu nieruchomości na rzecz przedsiębiorcy, który zamierza wybudować lub którego 

własność stanowią urządzenia, o których mowa w art. 49 § 1 Kodeksu Cywilnego. Jest prawem 

polegającym na tym, że przedsiębiorca może korzystać w oznaczonym zakresie z nieruchomości 

obciążonej, zgodnie z przeznaczeniem tych urządzeń. Podjęcie Uchwały przez Radę Miejską w 

Serocku w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego na rzecz spółki PGE 

Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie oraz jej następców prawnych, tj. odpłatnej służebności 

przesyłu jest podyktowane faktem, że na nieruchomościach gminnych wybudowane będą w 

najbliższym czasie urządzenia infrastruktury technicznej należące do ww. spółki. Służebność 

zostanie ustanowiona na czas nieoznaczony i będzie polegała na prawie wstępu, przechodu i 

przejazdu, swobodnego, całodobowego dostępu do urządzeń energetycznych znajdujących się na 

nieruchomościach obciążonych w celu wykonania czynności związanych z posadowieniem 

urządzeń energetycznych, naprawami, remontami, eksploatacją, konserwacją, przebudowami, 

rozbudowami, w tym przyłączaniem kolejnych odbiorców, modernizacjami oraz prawie 

wykonywania wykopów i przekopów przez te nieruchomości w ww. celach, z obowiązkiem 

każdorazowego przywrócenia terenu do stanu pierwotnego na koszt PGE Dystrybucja S. A. z 

siedzibą w Lublinie oraz jej następców prawnych. Przebieg służebności ustalony zostanie w 

sposób, który będzie jedynie w minimalnym stopniu ograniczał korzystanie z nieruchomości 

gminnej. Ustanowienie służebności przesyłu pozwoli również na uniknięcie w przyszłości 

sporów prawnych dotyczących statusu prawnego urządzeń przesyłowych budowanych przez PGE 

Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. W oświadczeniu w formie aktu notarialnego o 

ustanowieniu służebności przesyłu, której integralną część będzie stanowiła mapa określająca 

zakres służebności przesyłu, zostaną określone szczegółowo warunki służebności, w tym 

jednorazowe wynagrodzenie w wysokości oszacowanej przez rzeczoznawcę majątkowego 

powiększone o podatek od towarów i usług. Wynagrodzenie jest zadośćuczynieniem za 

ograniczenia w rozporządzaniu własną nieruchomością, wynikłe z ustanowienia służebności.  
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Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Z sercem dla mieszkańców” Mirosława Beli poinformowała, 

że stanowisko Klubu jest pozytywne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Magdalena Jakubowska-Gniadek (Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Przestrzennej) 

- Mirosława Beli 

- Mariusz Rosiński 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Iwona Kolon-Pierzchała (Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Innowacji i 

Bezpieczeństwa) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Uchwała nr 15/IV/2024 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. 

Zastępca Burmistrza Marek Bąbolski przedstawił projekt uchwały. Pojęcie służebności przesyłu 

unormowane jest w artykułach 3051 do 3054 Kodeksu Cywilnego. Jest to prawo polegające na 

obciążeniu nieruchomości na rzecz przedsiębiorcy, który zamierza wybudować lub którego 

własność stanowią urządzenia, o których mowa w art. 49 § 1 Kodeksu Cywilnego. Jest prawem 

polegającym na tym, że przedsiębiorca może korzystać w oznaczonym zakresie z nieruchomości 

obciążonej, zgodnie z przeznaczeniem tych urządzeń. Podjęcie Uchwały przez Radę Miejską w 

Serocku w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego na rzecz spółki PGE 

Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie oraz jej następców prawnych, tj. odpłatnej służebności 

przesyłu jest podyktowane faktem, że na nieruchomościach gminnych wybudowane będą w 

najbliższym czasie urządzenia infrastruktury technicznej należące do ww. spółki. Służebność 

zostanie ustanowiona na czas nieoznaczony i będzie polegała na prawie wstępu, przechodu i 

przejazdu, swobodnego, całodobowego dostępu do urządzeń energetycznych znajdujących się na 

nieruchomościach obciążonych w celu wykonania czynności związanych z posadowieniem 

urządzeń energetycznych, naprawami, remontami, eksploatacją, konserwacją, przebudowami, 

rozbudowami, w tym przyłączaniem kolejnych odbiorców, modernizacjami oraz prawie 

wykonywania wykopów i przekopów przez te nieruchomości w ww. celach, z obowiązkiem 

każdorazowego przywrócenia terenu do stanu pierwotnego na koszt PGE Dystrybucja S. A. z 

siedzibą w Lublinie oraz jej następców prawnych. Przebieg służebności ustalony zostanie w 

sposób, który będzie jedynie w minimalnym stopniu ograniczał korzystanie z nieruchomości 

gminnej. Ustanowienie służebności przesyłu pozwoli również na uniknięcie w przyszłości 

sporów prawnych dotyczących statusu prawnego urządzeń przesyłowych budowanych przez PGE 

Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. W oświadczeniu w formie aktu notarialnego o 

ustanowieniu służebności przesyłu, której integralną część będzie stanowiła mapa określająca 

zakres służebności przesyłu, zostaną określone szczegółowo warunki służebności, w tym 

jednorazowe wynagrodzenie w wysokości oszacowanej przez rzeczoznawcę majątkowego 

powiększone o podatek od towarów i usług. Wynagrodzenie jest zadośćuczynieniem za 

ograniczenia w rozporządzaniu własną nieruchomością, wynikłe z ustanowienia służebności. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Jakubowska-Gniadek poinformowała, że na posiedzeniu 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Z sercem dla mieszkańców” Mirosława Beli poinformowała, 

że stanowisko Klubu jest pozytywne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Magdalena Jakubowska-Gniadek (Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Przestrzennej) 

- Mirosława Beli 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

Głosowano w sprawie 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz PGE Dystrybucja S. A. z siedzibą w Lublinie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Uchwała nr 16/IV/2024 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Mazowieckiego w 2025 roku. 

Burmistrz Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały. W wyniku uzgodnień pomiędzy 

Miastem i Gminą Serock a Województwem Mazowieckim wypracowano sposób wspólnej 

realizacji inwestycji polegającej na budowie drogi dla pieszych i rowerów w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 622 na odcinku od skrzyżowania z drogą krajową nr 62 w miejscowości Szadki 

(km ok. 4+544) do granicy gminy w miejscowości Zabłocie (km ok. 12+240). Miasto i Gmina 

Serock przekaże pomoc rzeczową w postaci koncepcji projektowej, a po jej zaakceptowaniu 

przez Województwo Mazowieckie – kompleksowej dokumentacji projektowej o wartości 

150.000,00 zł, natomiast Województwo Mazowieckie inwestycję zrealizuje. Powyższy wydatek 

został ujęty w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Serock w roku 2025 - dział 

600 rozdział 60013 § 6050. Dla rozpoczęcia realizacji inwestycji niezbędne jest podpisanie 

umowy w sprawie pomocy rzeczowej oraz określenia ramowych zasad współpracy i wzajemnych 

zobowiązań. Dla sfinalizowania przedmiotowej umowy niezbędna jest zgoda Rady Miejskiej. 

Planowana inwestycja to jeden z kolejnych etapów rozwoju tego typu infrastruktury drogowej na 

terenie Miasta i Gminy Serock. Głównym jej celem jest poprawa bezpieczeństwa pieszych i 

rowerzystów, czyli tzw. niechronionych uczestników ruchu drogowego, ale także wspieranie 

turystki oraz propagowanie aktywności fizycznej i zdrowego stylu życia. Co ważne, wskazany 

fragment trasy pieszo-rowerowej będzie stanowił uzupełnienie planowanego do utworzenia w 

ciągu drogi krajowej nr 62 szlaku, mającego połączyć Wolę Kiełpińską i Szadki z Serockiem, 
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natomiast od strony północnej granicy Gminy połączy się z planowaną przez Gminę Nasielsk 

kontynuacją drogi dla pieszych i rowerów w kierunku miasta Nasielsk. 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Topczewska poinformowała, że na posiedzeniu Komisji 

Budżetu i Finansów projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Z sercem dla mieszkańców” Mirosława Beli poinformowała, 

że stanowisko Klubu jest pozytywne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Magdalena Jakubowska-Gniadek (Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Przestrzennej) 

- Małgorzata Topczewska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów) 

- Mirosława Beli 

- Mariusz Rosiński 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Mariusz Rosiński - (Ad Vocem) 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Uchwała nr IV/17/2024 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania Parafii p.w. 

św. Antoniego Zegrze w Woli Kiełpińskiej dotacji w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót budowalnych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Burmistrz Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały. W związku z rozstrzygnięciem 

postępowania o udzielenie zamówienia na wykonanie prac konserwatorsko- restauratorskich, 

których przedmiotem jest „Remont ołtarza bocznego w kościele pw. Św. Antoniego Padewskiego 

w Woli Kiełpińskiej” i uzyskaniem promesy dofinansowania inwestycji w dniu 24.05.2024 r. 

podpisano umowę nr 1/2024 o udzielenie dotacji celowej na ww. prace między Miastem i Gminą 

Serock a Parafią Rzymskokatolicką p.w. św. Antoniego Zegrze w Woli Kiełpińskiej. Dotacja 

stanowi 100% kosztów, które wynoszą 200.000,00 zł, w tym 2 % środków tj. 4.000 zł pochodzi 

ze środków budżetu Miasta i Gminy Serock, jako udział własny, 98% środków tj. 196 000,00 

pochodzi z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Wartość dotacji została ustalona w 

kwocie określonej w Promesie Dofinansowania Inwestycji z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków nr RPOZ/2022/11970/PolskiLad powiększonej o wymagany wkład własny w 

wysokości 2% szacowanej wartości inwestycji zgodnie z regulaminem Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Topczewska poinformowała, że na posiedzeniu Komisji 

Budżetu i Finansów projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Z sercem dla mieszkańców” Mirosława Beli poinformowała, 

że stanowisko Klubu jest pozytywne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Małgorzata Topczewska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów) 

- Mirosława Beli 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania Parafii p.w. św. 

Antoniego Zegrze w Woli Kiełpińskiej dotacji w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowalnych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 
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Lutomirski, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie   zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

Burmistrz Artur Borkowski przedstawił projekt uchwały. Proponuje się zaciągnięcie pożyczki 

długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie z przeznaczeniem na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Miasta i Gminy 

Serock, w związku z wydatkiem inwestycyjnym pn.: „Zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego” 

w 2024r. w kwocie 650.000 zł. Spłata rat pożyczki następować będzie w latach 2025 - 2032, 

gdzie rok 2024 będzie rokiem karencji. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej udziela pożyczek, stosując preferencyjne oprocentowanie w oparciu o stopę redyskonta 

weksli na poziomie nie niższym niż 0,9 s.r.w., lecz nie mniej niż 1,5%. 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Topczewska poinformowała, że na posiedzeniu Komisji 

Budżetu i Finansów projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Z sercem dla mieszkańców” Mirosława Beli poinformowała, 

że stanowisko Klubu jest pozytywne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Małgorzata Topczewska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów) 

- Mirosława Beli 

- Iwona Kolon-Pierzchała (Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Innowacji i 

Bezpieczeństwa) 

- Sławomir Czerwiński (Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Sportu) 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Sławomir Czerwiński (Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Sportu) - (Ad Vocem) 

- Janina Osińska 

- Mariusz Rosiński 

- Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

- Mariusz Rosiński - (Ad Vocem) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

Głosowano w sprawie 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie   zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Uchwała Nr 19/IV/2024 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2024-2045. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i 

Gminy Serock w 2024 roku. 

Burmistrz Artur Borkowski z Panią Skarbnik Moniką Karpińską przedstawili łącznie projekty 

uchwał wraz z autopoprawkami. Poinformowali o zmianach strony dochodowej oraz strony 

wydatkowej, przedstawili także najważniejsze źródła zmian. 

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Topczewska poinformowała, że na posiedzeniu Komisji 

Budżetu i Finansów projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Z sercem dla mieszkańców” Mirosława Beli poinformowała, 

że stanowisko Klubu jest pozytywne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Monika Karpińska (Skarbnik Miasta i Gminy Serock) 

- Małgorzata Topczewska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów) 

- Mirosława Beli 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Monika Karpińska (Skarbnik Miasta i Gminy Serock) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) - (Ad Vocem) 
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- Józef Lutomirski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Mariusz Rosiński 

- Artur Borkowski (Burmistrz Miasta i Gminy Serock) 

- Monika Karpińska (Skarbnik Miasta i Gminy Serock) 

- Mariusz Rosiński 

- Mirosława Beli 

- Mariusz Rosiński 

- Małgorzata Topczewska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów) 

- Mirosława Beli 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Serock na lata 2024-2045. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Serock na lata 2024-2045. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Uchwała nr 20/IV/2024 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Iwona Kolon-Pierzchała, Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Marzena Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, 

Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Uchwała nr 21/IV/2024 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli gminy Miasto i 

Gmina Serock do składu Zgromadzenia Związku Gmin Zalewu Zegrzyńskiego. 

Sekretarz Miasta i Gminy Serock Rafał Karpiński przedstawił projekt uchwały. Zgodnie z § 10 

ust. 2 Statutu Związku Gmin Zalewu Zegrzyńskiego w skład Zgromadzenia wchodzi m.in. 

dwóch przedstawicieli gminy wytypowanych przez radę gminy. W związku z rozpoczęciem 

nowej kadencji Rady Miejskiej w Serocku istnieje konieczność wytypowania dwóch 

przedstawicieli gminy Miasto i Gmina Serock do składu Zgromadzenia Związku Gmin Zalewu 

Zegrzyńskiego. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Rafał Karpiński (Sekretarz Miasta i Gminy Serock) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli gminy Miasto i Gmina 

Serock do składu Zgromadzenia Związku Gmin Zalewu Zegrzyńskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Mirosława Beli, Sławomir Czerwiński, Magdalena Jakubowska-Gniadek, Bożena Kalinowska, 

Teresa Krzyczkowska, Dominik Krzykowski, Mariusz Kusiak, Józef Lutomirski, Marzena 

Nowakowska, Janina Osińska, Tomasz Pszczoła, Mariusz Rosiński, Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Iwona Kolon-Pierzchała 

NIEOBECNI (1) 

Aneta Rogucka 

Uchwała nr 22/IV/2024 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2024. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Mirosława Beli przedstawiła projekt uchwały. Zgodnie z 

art. 18a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024r. poz.609 ze 

zm.) rada gminy kontroluje działalność burmistrza, gminnych jednostek organizacyjnych oraz 

jednostek pomocniczych gminy i w tym celu powołuje komisję rewizyjną. Zgodnie z § 128 ust. 1 

Statutu Miasta i Gminy Serock stanowiącym załącznik do uchwały Nr 378/XL/2013 Rady 

Miejskiej w Serocku z dnia 2 października 2013r. w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego statutu 

gminy Miasto i Gmina Serock (Dz. Urz. Woj. Maz. z 2013r. poz. 12936 z póź.zm), Komisja 

Rewizyjna na podstawie rocznego planu pracy działa w imieniu rady i w zakresie przez nią 

ustalonym. Plan pracy komisji w zakresie działań kontrolnych jest konieczny ze względu na 

potrzebę ustalenia konkretnych zadań kontrolnych komisji, skoordynowania działalności 

kontrolnej - zarówno w zakresie tematyki, jak i terminów. Stanowi on podstawę do 

podejmowania przez komisję działań kontrolnych i jest pomocny przy realizacji przez radę 

wypełniania zadań kontrolnych. Poza planem pozostają kontrole doraźne, zlecane przez radę w 

zależności od występujących potrzeb. W planowaniu pracy komisji rewizyjnej uwzględniono, iż 

takie kontrole mogą być konieczne. Podjęcie decyzji o przeprowadzeniu kontroli ujętej w 

zatwierdzonym przez radę planie pracy należy do przewodniczącego komisji. W przypadku 

zlecenia komisji przeprowadzenia kontroli doraźnej, decyzję tę podejmuje wprost rada. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Z sercem dla mieszkańców” Mirosława Beli poinformowała, 

że stanowisko Klubu jest pozytywne. 

Radny Mariusz Rosiński zgłosił wniosek formalny. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

- Mirosława Beli 

- Józef Lutomirski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

- Józef Lutomirski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) - (Ad Vocem) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Józef Lutomirski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

- Józef Lutomirski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) - (Ad Vocem) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Edyta Frączak-Szatkowska (Radca Prawny) 

- Józef Lutomirski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) - (Ad Vocem) 

- Edyta Frączak-Szatkowska (Radca Prawny) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Sławomir Czerwiński (Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Sportu) 

- Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

- Mariusz Rosiński 

- Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 
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- Mariusz Rosiński - (Ad Vocem) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

Głosowano w sprawie 

Wniosek formalny 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (8) 

Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Mariusz Kusiak, Józef 

Lutomirski, Janina Osińska, Mariusz Rosiński, Małgorzata Topczewska 

PRZECIW (2) 

Mirosława Beli, Dominik Krzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Magdalena Jakubowska-Gniadek, Marzena Nowakowska, Tomasz Pszczoła 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Iwona Kolon-Pierzchała, Aneta Rogucka 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

Zgłoszono interpelacje i zapytania. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Rosiński 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Jakub Szymański (Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rozwoju) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

19. Sprawy różne. 

W punkcie dotyczących spraw różnych Radni oraz Przewodniczący Organów Wykonawczych 

Jednostek Pomocniczych zgłosili bieżące problemy, na które uzyskali odpowiedź ze strony 

Burmistrza Artura Borkowskiego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

-Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 
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- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Małgorzata Topczewska (Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów) 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Mirosława Beli (Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej) 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Dominik Krzykowski (Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich) 

- Józef Lutomirski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Mariusz Rosiński 

- Jakub Szymański (Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rozwoju) 

- Krzysztof Bońkowski 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Krzysztof Bońkowski 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Krzysztof Bońkowski 

- Krzysztof Bońkowski 

- Dominik Krzykowski (Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich) 

- Krzysztof Bońkowski 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Anna Romanowska (Sołtys wsi Stanisławowo) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Anna Romanowska (Sołtys wsi Stanisławowo) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Bogusława Żaczkiewicz 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Bogusława Żaczkiewicz 

- Marek Bąbolski (Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Olga Kodorowska-Bastkowska (Sołtys wsi Kania Polska) 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Krzysztof Bońkowski 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

- Bogusława Żaczkiewicz 

- Tomasz Pszczoła (Przewodniczący Rady Miejskiej w Serocku) 

 

20. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Pszczoła stwierdził wyczerpanie porządku obrad i 

zamknął posiedzenie. 
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Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Serocku 

Tomasz Pszczoła 

 

 

Przygotował: Justyna Kuniewicz 


